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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 25 (Aktstykke nr. 125 - §7) 
af 18. juni 2013

Spørgsmål
Hvilke dele af overenskomsterne overvejer regeringen og Danske Regioner at fra-
vige?

Svar
Økonomi- og indenrigsministeren har oplyst følgende:

”Der er endnu ingen klarhed over, hvilke dele af overenskomsterne det kan være 
relevant at fravige. Det vil bero på hvilke ansøgninger, der kommer ind fra kom-
muner og regioner.”

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon

Finansudvalget 2012-13
Aktstk. 125 endeligt svar på § 7 spørgsmål 25
Offentligt


